

XINYI ENERGY HOLDINGS LIMITED

信義能源控股有限公司

(Incorporated in the British Virgin Islands with limited liability) (於英屬處女群島註冊成立之有限公司)

(Stock code 股份代號: 03868)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

29 September 2023

Dear Registered Shareholder,

<u>Xinyi Energy Holdings Limited (the "Company")</u>

- Notice of Publication of Interim Report (the "Current Corporate Communications")

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communications are available on the Company's website at www.xinyienergy.com and the HKEXnews website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "HKEXnews website") at www.hkexnews.hk (the "Website Version"). You may access the Current Corporate Communications on the Company's website or by browsing through the HKEXnews website. You will require Adobe® Reader® to view the relevant documents.

If you would like to receive another printed version of the Current Corporate Communications in languages other than previously indicated to the Company, please complete Part A of the Change Request Form (the "Change Request Form") on the reverse side and send it to the Company c/o Computershare Hong Kong Investor Services Limited (the "Hong Kong Branch Share Registrar"), using the freepost mailing label printed thereon (no need to affix a stamp if posted in Hong Kong; otherwise, please affix an appropriate stamp). The address of the Hong Kong Branch Share Registrar is 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong. You may also send an email with a scanned copy of the completed Change Request Form to xinyienergy.ecom@computershare.com.hk. The Change Request Form may also be downloaded from the Company's website at www.nivyienergy.com or the HKEXnews website at www.hkexnews.hk.

Shareholders may at any time choose to receive (or change their choice of means of receipt and/or language) the Company's all future corporate communications (Note): (1) either in printed form, or read the Website Version; and (2) either in English language version only, Chinese language version only or both language versions, notwithstanding any wish to the contrary they have previously conveyed to the Company. If you would like to change your choice of means of receipt and/or language of the Company's all corporate communications in the future, you may at any time complete Part B of the Change Request Form on the reverse side and send it to the Company c/o the Hong Kong Branch Share Registrar at 17M Floor, Hopewell Centre, 183 Queen's Road East, Wanchai, Hong Kong or by email to the vinyienergy.ecom@computershare.com.hk. Even if you have chosen (or are deemed to have consented) to receive the Company's corporate communications via Website Version but for any reason you have difficulty in receiving or gaining access to the Corporate Communications, the Company will promptly upon your request send the Corporate Communications to you in printed form free of charge.

Should you have any queries relating to any of the above matters, please call the Company's telephone hotline at (852) 3919 2888 during business hours (9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays) or send an email to <u>xinyienergy.ecom@computershare.com.hk</u>.

Yours faithfully,
For and on behalf of
Xinyi Energy Holdings Limited
TUNG Fong Ngai
Executive Director and Chief Executive Officer

Note: Corporate communications include but are not limited to the Company's (a) the directors' report, its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d) a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

各位登記股東:

信義能源控股有限公司(「本公司」) - 中期報告(「本次公司通訊」)之發佈通知

本公司的本次公司通訊的中、英文版本已上載於本公司網站 <u>www.xinyienergy.com</u>及香港聯合交易所有限公司披露易之網站(「**披露易網站**」)<u>www.hkexnews.hk</u> (「網上版本」),歡迎瀏覽。請使用 Adobe® Reader®在本公司網站或披露易網站開啟並瀏覽有關文件。

如 閣下欲收取本次公司通訊之另一語言印刷本(而非先前向本公司提出之語言印刷本),請填妥本信函背面的變更申請表格(「**變更申請表格**」)之 A 部,並使用隨附之免郵費郵寄標籤經香港中央證券登記有限公司(「**香港股份過戶登記分處**」)寄回本公司(如在香港投寄,毋須貼上郵票;否則,請貼上適當郵票)。香港股份過戶登記分處地址為香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓。 閣下亦可把已填妥之變更申請表格的掃描副本電郵到xinyienergy.com@computershare.com.hk。申請表格亦可於本公司網站 www.xinyienergy.com或披露易網站 www.hkexnews.hk.內下載。

儘管 閣下早前曾向本公司作出收取日後所有公司通訊^(制主)收取方式或語言版本之選擇,但仍可以隨時更改有關選擇,轉為(1)以印刷本或網上版本收取;及(2)只收取英文印刷本、或只收取中文印刷本;或同時收取中、英文印刷本。如 閣下欲更改日後所有本公司之公司通訊之收取方式及/或語言版本, 閣下可隨時填妥本信函背面的變更申請表格之 B 部,然後經香港股份過戶登記分處至香港灣仔皇后大道東 183 號合和中心 17M 樓或電郵xinyienergy.ecom@computershare.com.hk 送回至本公司。如 閣下已選擇日後收取公司通訊之網上版本(或被視為已同意收取網上版本),但因任何原因無法接收或獲取公司通訊,本公司將應 閣下要求盡快向 閣下發送公司通訊之印刷版本,費用全免。

如對本信函內容有任何疑問,請致電本公司電話熱線(852) 3919 2888,辦公時間為星期一至五(香港公眾假期除外)上午9時正至下午6時正或發送電郵至 xinyienergy.ecom@computershare.com.hk。

承董事會命 **信義能源控股有限公司** *執行董事兼行政總裁* **董貺漄** 謹酌

2023年9月29日

附註:公司通訊包括但不限於本公司的(a)董事會報告、發行人的年度眼目連同核數師報告以及(如適用)財務摘要報告;(b)中期報告及(如適用)中期摘要報告;(c)會議通告;(d)上市文件; (e)通函;及(f)委派代表書。

						Che	ngo	Pagi	1001	· Fo	rm	織軍	` # 1	害事	紋											
То:	Xinyi Energy Ho (Incorporated in the (Stock code: 03868 c/o Computershare I 17M Floor, Hopewe Wanchai, Hong Kon	") ed lial mited	liability)					<u>変史</u> :	日 申請 表格 信義能源控股有限公司(「公司」) (於英屬處女群島註冊成立之有限公司) (股份代號: 03868) 經香港中央證券登記有限公司 香港灣仔皇后大道東 183 號 合和中心 17M 樓																	
I/We have 本人/我 (Please n	To receive printed vechosen to read the Curre echosen the printed English 本次公司通訊的英 the printed English the printed English echosen echo	ent Corpora 公司網站的 f the follow version o 文印刷本 version o 文印刷本 glish and o 文及中文印 c of langua e Corporate 貴公司之	nte Comming boxes of the Cuing boxes of the Cuing of the Cuing Chinese age or 1 age of 18 age o	nunication nunication s 請從了 urrent (urrent (e version means unication 有公司	ons publis 或已收取 下列選擇/ Corporate Corporate ons of the of recein in the m 通訊:	hed on 文件的 ,使 Com Com Curre pt of a	n the Con 内英文或 在其中— municat nmunicat ent Corp all futu as indica	npany's 中文印 個空机 ions O cions O corate (re Cor tted belo	websi 刷本 \$ 內劃 NLY; NLY; Comm pora ow:	ite or live the or live or li	have ali 文收取: / <i>」號</i>) ations.		訊 *((「公 l a prii	可 通 記	訊」) ppy of	之月 f the d	ocum	ents i							ike to recei
	to read all future Corpost or by email of the			•								-	•	e of r	eceivir	ng pri	nted c	opies	; and	to rec	eive a	a writt	ten not	ificatio	on eit	her by
	瀏覽所有日後在本公	-												有關	己在本	公司	網站	登載的	勺公司]通訊	之書i	面通知	□;或			_
	Email Address 電郵地址																									
		(The Compain no email add address in E (本公司僅) 通訊已在本	dress is pr Inglish Ca 將所有日 公司網算	rovided, u <u>pital Let</u> 後公司, 站登載之	only a noti <u>ters</u> and th 通訊已在 2通知信函	fication e email 本公司 有。 <u>請</u>	n letter of l address l 網站登幕 以英文正	the publi will solel 就之電動 楷填寫	licatio ly be u 邓通知 電郵丸	n of al sed fo 發送 <u></u>	ll future r email 1 至如上表	Corporat notificatio 提供之電	te Con on of t 郵地.	nmunio he rele 址(如	ations ase of 有)。女	on the all fut 切未考	e Comp ture Co 打提供	oany's orpora 電郵均	websi te Coi 世址	ite will mmunio - 則僅	be se cation 會向	nt. <u>Ple</u> s.) 閣7	ease pro	ovide th	ie eme	ail_
	to receive the printed 僅收取公司通訊之 英	-		all future	e Corporat	te Con	nmunicat	ions ON	ILY; (OR																
	to receive both the prin 同時收取公司通訊之: telephone number: 話號碼	英文及中文	(印刷本	. •		all fu	ture Corp	oorate C	Si 簽 D	ignatu 译名 _ ate:	ire:															
2.	Please complete all your details of image and the Website V transport of t	ersion of the Cc 可強能線上版。 ess, the shareho kef Ag由線之影。 all future Cor ong Kong Inve IP 之所有公司 走。 em通知或以略 mpany does no 變更申請表格 has the same m 身体有常选之简单 等 图下的服 ss to and/or cor essert Services I 文字面開及/導 occur ments issue, or correct	以在以代替收的信息 的信单物态度 如本公司股牙 即可可在 Com 如新 方式到 b of receipt an 重郵方式到 b of accept any 多上書寫之行 eaaning as "p 6 486 章 《f on a volunta 下未能提供 是可以 是可以 是可以 是可以 是可以 是可以 是可以 是可以	收取印刷和 name stan quantum name	接後、関下 核像、関下 は聯名持有股 いまな は いまな は に は に に に に に に に に に に に に に	已明示iregister register to you u fopewell for you u fopewell for you u fopewell for you u fopewell for for you ure Corputershape it it for you will follow the for you will follow for your for you will follow for your for	同意放棄收。 可簡數學中 名位列首位 mtil you not I Centre, I B 通知或以電 orate Comma are com.h i this Change Personal I ata (Privacy Zulffer) Jufficient inf 理 関下右 s	取公司通 s of the Co of	照印刷y 野・方 字 ボロット ボロっ ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロット ボロっ ボロっ ボロっ	本的權 in respanda ja fa ya ja ya ja fa ya ja fa ya ja fa ya ja fa ya ja fa ya ja fa ya	利。 cot of the jo cot of the lav cot of	www.ming of go Kong. of the notice in go Ko	g shoul or using com.hk n writin 改公司 資料整 Kong (' cess yo s for a 去遊當斯 cccess to 上遊券	d sign of gemail 一于本夕g or us 到通訊之 明 中PPPO 明 明 中 の の の の の の の の の の の の の の の の の	m this Cr at <u>xinyie</u> at <u>xinyie</u> and at <u>xin</u>	range F range F 港股份 1 at xin range F 大きない 大 大きない 大きない 大きない 大きない 大きない 大きない 大きない 大きない 大きない 大 は 大 大 大 大 大 大 大 は 大 大 大 大 大 は 大 大 大 は 大 は 大 は し	Request I Reque	mompute 記分處 記分處 本。 as stated retained 及記錄 好字 是 所 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是 是	a order in	to be val com.hk 中央證券 putershar s form. buld be n to 183 號 limited t limited t limited t	od as r 合和中 o the C	でである。 では、 では、 では、 では、 では、 では、 では、 では、	y c/o Cor ,地址》 e Compa necessary to the Po A 樓) 的 v's (a) the	mpany's 為香港灣 ny c/o th for veri ersonal E (個人資料 director d(f) apr	Hong 寄子皇后 ne Com Data Pr 中私隱 rs 'reparoxy for	Kong Branch 五大道東 183 apany's Hong In and record ivacy Officer 主任提出。 ************************************
	飛指發行人發出或將予發出以供 ;(d) 上市文件;(e) 通函; 》 	₹ (f) 委派代表	表書。		沙照或採取行	動的任	何文件,其	中包括但》	不限於	(a)董	事會報告	、發行人的	9年度期	<i>賬目連</i> /	可核數師	報告以	(及 (如)	適用)	月才形描	等要報告	;(b)	中期報:	告及(如	適用) 5	中期摘	要報告;(c)
Co	Mailing Label 郵寄標籤 Computershare Hong Kong Investor Services Limit					ed	Pl	ease cu		-			tick it on an envelope Form to us.					Get in touch w Send us an enquiry					5 與	我們	門聯繫	
		香港中央證券登記有限公司						No pos				y if pos				ong.			Rate	our se	rvice		評價 投訴			
	Freepost No		•						郵寄標籤剪貼於信封上。 寸郵費或貼上郵票。							Contact Us 騎 www.computershare										